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TOEN WAS PAPIER NOG HEEL GEWOON

Na 50 jaar een papieren stem uitgebracht te hebben, gaat S.D.Z.Z. ook over tot 
een digitale stem. 

We hopen zo nog meer lezers te bereiken om betrokken te blijven bij onze club.

In deze uitgave onze jubilarissen, helaas is Ylke Hamstra niet aanwezig wegens 
ziekte, hij was ook 25 jaar lid.

Na vele jaren als vrijwilliger bij onze club hebben wij van Gerrit Gieling afscheid ge-
nomen, hij was ook onze vaste schrijver van o.a. interviews, advertenties binnen-
halen en zo meer.

Als er een baby geboren wordt bij een van onze leden, laat het ons weten dan krijgt 
die kleine een mooie slabber van S.D.Z.Z.

Ook als je gaat verhuizen laat het de ledenadministratie weten.

Pastor Jan Huls is op 1 februari 2023 overleden. Hij was betrokken bij R.K. S.D.Z.Z. 
en als hij kon, voetbalde hij ook mee in de jaren 60. Onze condoleance naar zijn fa-
milie, namens bestuur en leden. 

Als redactie wensen we jullie een goed en sportief 2023 en veel leesplezier.

Redactie Stem Tiny Visser

voorwoord redactie
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Voorwoord van de 
voorzitters

Het doet ons plezier om een voorwoord te mogen schrijven voor
ons herboren clubblad.  

Nadat 2 jaar geleden werd besloten om de papieren versie van “de Stem van SDZZ” 
op te heffen, is er op de achtergrond door diverse leden hard gewerkt aan een 
alternatief. We willen via deze weg dan ook Tiny Visser, Marian Kelderman, Tessa 
Valkenburg en Jeanne Grandjean Perrenod Comtesse enorm bedanken voor hun 
vasthoudendheid en inzet om dit voor elkaar te krijgen. Als club mogen we blij zijn 
dat het uiteindelijk gelukt is en dat u, via dit digitale document, op de hoogte kunt 
blijven van alle ins & outs van onze mooie club. Als voorzitters zijn we ook uiter-
mate trots dat wij nu het voorwoord hebben mogen schrijven van de allereerste 
digitale “Stem”.

Zonder de medewerking van andere 
SDZZ’ers komt de redactie er echter ook 
niet en wij maken dan ook van deze gele-
genheid gebruik om iedereen op te roe-
pen om gebruik te maken van de moge-
lijkheid tot het insturen van foto’s, video’s 
en/of ingezonden stukken. Laten we 
allemaal onze schouders onder dit initia-
tief zetten en zorgen dat we op regelma-
tige basis een grappige en informatieve 
“Stem” kunnen publiceren welke ieder-
een, die SDZZ een warm hart toedraagt, 
graag wil lezen. U kunt uw input kwijt op 
stem@sdzz.nl. 

Tenslotte wensen we iedereen veel lees-
plezier met deze “Stem” waarin aandacht 
voor de eindejaarsknaller, de nieuwjaars-
receptie en nog veel meer SDZZ gerela-
teerde zaken van de afgelopen periode en 
de nabije toekomst.

Uw voorzitters 

Vincent de Meijer
Rick Salemink
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Redactie bedankt Gerrit
voor zijn werkzaamheden

Tot onze grote spijt heeft Gerrit Gieling in oktober 2022 zijn vrijwilligerswerkzaam-
heden bij S.D.Z.Z. beëindigd. Gerrit was jarenlang redactielid van de Stem en ook 
vrijwilliger bij het P.R. gebeuren. Voor ons clubblad heeft Gerrit in de afgelopen ja-
ren talloze mensen geïntervieuwd en is hij bij menig adverteerder langsgeweest. 

Gerrit was ook altijd nauw betrokken bij de organisatie van de Bazaar. En als het 1e 
elftal thuis moest voetballen, was Gerrit de trouwe ‘stadion’ speaker.  

Niet alleen als allround vrijwilliger was Gerrit bij de club betrokken, maar ook als 
supporter toen zijn zoon nog bij onze mooie club voetbalde. 

Gerrit heeft in oktober besloten om met vrijwilligers pensioen te gaan. Hij is recent 
opa geworden en wil daar ook tijd aan besteden. 

Gerrit, namens Marian, Tessa, Jeanne en Tiny bedankt voor vele jaren 
prettige samenwerking als redactielid van de Stem!!! 
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NIEUWJAARSRECEPTIE
08-01-2023

Vincent de Meijer

Wij bedanken Dolf Erkelens jr.
voor de mooie toespraken 
van de jubilarissen!
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Rick Salemink

Björn Ewald 
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DE JUBILARISSEN 
IN HET ZONNETJE

voorzitter Vincent de Meijer, Peter, Sander, Dirk, Bert, voorzitter Rick Salemink
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25 jaar lid
Peter Otemann 

De gigant, 25 jaar SDZZ-er ik dacht dat je deze mijlpaal al lang eens had behaald 
en dat je richting de 40 ging, gezien je leeftijd. Begonnen bij SDZZ toen we nog 
wel 11 senioren elftallen hadden. En als ik me goed herinner zat je in het team met 
Leeflang, Keurentjes, Koenders, Regtop en nog vele anderen prominente SDZZ-ers. 
Waar na de wedstrijd een andere discipline van de dag zijn intrede deed…… kratjes 
stapelen!!! En als de vrouwen om een uur of zes de mannen kwamen halen omdat 
het nu wel mooi was geweest, was heel soms het dak bereikt. Ben benieuwd hoe 
vaak je Studio Sport hierdoor hebt gemist.

Mooie kerel, grote handen ook. Stratenmaker van 
beroep, Otera GMBH jouw bedrijf en nog steeds 
met veel plezier met die handen aan het werk. De 
tegels rond het clubhuis zijn op een ochtend in 
een paar uur door jou gelegd, ik weet niet meer 
met wie, maar het opperen ging te langzaam en 
dat hebben ze in Didam gehoord. Als genereuze 
sponsor hebben we als Sdzz ook zeer veel aan je 
te danken gehad en daar zijn we tot op de dag 
van vandaag nog steeds zeer erkentelijk voor. 

Je zat in een elftal waar een tikkie uitdelen, of dit nu met de voeten gebeurde of 
met de vlakke hand, meer regelmaat was dan uitzondering, als echte jongens van 
het Grieth lieten jullie je niet veel vertellen en voor niets uitmaken. Maar dat je 
SDZZ wel een leuke club vond is vandaag dan wel gebleken. Uiteindelijk werd je na 
je actieve carrière leider, samen met wijlen Wim de Bruin en wijlen Martin Regtop 
van het vijfde. Die driehoek zijn echte vrienden gebleken en maakte het samenspel 
toch veel leuker en zondagen ook. Allen hier aanwezig hebben wel een mooi ver-
haal die ze laat lachen over deze twee mannen, want hun gemis is nog steeds erg 
groot, maar wat hebben ze een mooie plek in jouw SDZZ hart.

Spelletjes of het nu voetbal was of het klaverjas-
sen betrof of dat je tijdens de kerstbingo alle prij-
zen mee naar huis nam omdat je een vol boekje 
kocht. De pretoogjes op deze avonden spraken 
boekdelen. Ik denk dat we hier dan ook echt te 
maken hebben met iemand die het virus jaren 
geleden heeft opgelopen. Het Sdzz virus, de ge-
zelligste vereniging van Zevenaar en met jou nog 
net wat gezelliger. Want verhalen vertellen over 
weleer, is aan jou wel besteed. Peter, we zullen je 
nooit vergeten en zijn dankbaar voor jouw tome-
loze inzet en enorme bijdrage die je ons groen-
witte clubje hebt gebracht. Hopelijk ga je hier nog 
wel even mee door en kunnen we nog een beroep 
op doen. 

Dit zonnetje heb je echt verdiend en daar 
zullen de mannen boven ons vast en zeker 
een biertje op proosten.
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25 jaar lid
Bert Van Iest

25 Jaar Bert bij SDZZ, wat een mooie prestatie als je weet waar hij vandaan komt. 
Als geboren en getogen Fries. Je zou het niet zeggen als je met hem praat. Groot 
geworden bij Heerenveen. Bert heeft het tot de A1 van deze prachtige bvo met 
haar roemrijke geschiedenis geschopt. De club van Abe Lentstra, Ruud Van Nistel-
rooij en Klaas-Jan Huntelaar. 

Was het de liefde die Bert heen en weer liet pendelen tussen Heerenveen en Fries-
land. Zwager John Paul zei: ach doe toch een keer op zondag met ons mee. En zo 
trok je het groen-witte shirt van onze geweldige club aan. En al had ons shirt geen 
plompenbladen, hij stond je geweldig. Middenvelder, spits, verdedigen. Bert was 
compleet en pikte regelmatig een doelpuntje mee met een geweldige drive en fan-
tastisch schot was je een aanwinst voor elk elftal. 

Toen je vast in Zevenaar kwam wo-
nen, bleef dit talent ook de trainer 
van het eerste niet onopgemerkt. Als 
mijn informatie klopt was het Joop 
Koenders die je naar het eerste elftal 
haalde. Een lang leven was het he-
laas niet gegeven. 

Mede door je fysieke werk, als bouwvakker ben je snel weer bij je zwager in een 
lager elftal gaan voetballen. Maar Bert o Bert wat paste jij jezelf snel aan de voet-
balkwaliteiten van dit elftal. De Heerenveenspeler van weleer was niet meer, maar 
de man op wie iedereen rekenen kan is opgestaan. Vraag je Bert iets om te klus-
sen, dan kon hij moeilijk nee zeggen. Timmeren, tegelzetten, leidingwerk aanleg-
gen. Multi talent Bert is van alle markten thuis en draait nergens zijn hand voor om. 
Tegenwoordig gaat het nee zeggen, volgens horen zeggen, al een stuk beter.

Bert mooie vent, bedankt voor je tomeloze inzet de afgelopen 25 jaar op 
onze velden, voor je uren in de bouwploeg, voor je vele uren aan de bar als 
je allang thuis had moeten zijn. Met wat je ook doet, het gaat je goed.
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25 jaar lid
Sander van Limbeek

We zijn te rade gegaan bij Willem Jan Willemsen en Marcel Rutjes en dat leverde 
toch ook nog wel genoeg te bespreken op. Ik heb mij laten vertellen dat je nooit 
jeugdspeler geweest bent. Je begon gelijk bij de senioren. Begonnen samen met 
Ernest de Haas. Sommige natuurtalenten hebben het niet nodig om het eerst bij de 
jeugd te leren.

Voetballend kennen we je als een linksback die het voornamelijk moet hebben van 
zijn enorme snelheid, hij is stijf links. Opkomend aan de linkerkant bijna niet te 
stoppen. Maar dan moet de voorzet komen…….

Je hebt meerdere kampioenschappen mee mogen maken met als hoogtepunt ‘de 
dubbel’ waarvan de foto nog in onze mooie prijzenkast staat.

Nu voetballend bij het 35+ team is bij tijd wen wijle nog een schim van je snelheid 
waar te nemen.

Een echte teamplayer wordt je genoemd. Altijd goed gehumeurd, vol humor (met 
af ten toe een sarcastisch randje), en nooit te beroerd om de tenues te wassen.

Na het voetballen altijd in voor een biertje waar de wedstrijd nabesproken wordt. 
Tijdens zijn uitleg over de wedstrijd is goed te horen dat Sander jaren als leerkracht 
werkzaam is geweest. En berucht zijn ook de weekenden weg met het team. Cen-
terparcs in Valkenswaard en ‘In Den Blauwe Bock’ te Katwijk.

Een bezoek aan Katwijk leverde ook nog een televisieoptreden op bij het program-
ma ‘Op de bon’, waar de feestvierders vanwege het drinken van flesjes bier op het 
strand werden aangesproken door een groep BOA’s (ik denk zelfs dat ik die uitzen-
ding heb gezien).

Al decennia ben je samen met jouw Monique en hebben jullie twee mooie kinderen: 
Stijn en Lynn. Heerlijk wonend in het buitengebied van Zevenaar. Met een groot 
grasveld heb ik gezien. Maar klopt het dat je op je zitgrasmaaier een houder hebt 
voor een flesje bier?

Dank voor je trouwe lidmaatschap van SDZZ. Keep on going!
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25 jaar lid
Dirk Grandjean Perrenod Comtesse

De laatste jaren ben je een soort van witte Gullit geworden, als speler/ trainer van 
SDZZ5. Die je wilde laten spelen als Manchester City en daar trainde je dan ook op. 
Burpees als warming-up schuwde je niet en een conditietraining op een donder-
dagavond werd ook met enig regelmaat gedaan. Want tja, als je als City wil spelen, 
heb je conditie nodig. Uiteindelijk heb je dit idee laten varen en ging je terug naar 
de eenvoud. Lol hebben, kontje kick, partijtje, biertje. En dat werkt nu nog steeds. 
Wat mooi was om te zien, is dat je het hele team meekreeg om jouw ideeën uit te 
voeren. En dat de conditietrainingen zonder gezeur werden gedaan, tenzij de man-
nen van het vierde meededen, want die zeurde wel. Dat is denk ik een hele mooie 
kwaliteit en eigenschap, die je nog veel gaat helpen als ondernemer.

Dirk Grandjean Perrenod Comtesse. Ik heb 
het niet opgezocht, maar durf met enige ze-
kerheid te zeggen dat in de 25 jaar dat je 
lid bent, niemand een langere achternaam 
heeft gehad dan jij. Zus Jeanne is van deze 
uitverkiezing natuurlijk uitgesloten, zij is 
over een paar jaar aan de beurt.

Ploeggenoten noemen je de architect van 
het elftal, het cement tussen de verdedi-
ging en aanval, Steven Gerrard werd ook 
genoemd, maar dat vond ik teveel eer voor 
Gerrard. Ze hebben groot respect voor je en 
roemen je onbaatzuchtigheid. 

Wel wil ik nog even kwijt dat we enorm veel aan je hebben te danken, je hebt niet 
alleen een bierglas ontwikkeld voor de SDZZ, maar ook een biertje. Deze zijn nu te 
koop en de opbrengsten komen geheel ten goede aan de club. 

Mooi om te zien dat ook jij een groen-wit hart hebt en dat we altijd weer 
een beroep op je kunnen doen, voor de stem, sponsoring, trainerschap of 
stand in voor geblesseerde spelers in andere elftallen, je bent beschikbaar. 

Om ons nog sneller te kunnen helpen woon je nu samen met je vriendin aan de 
overkant op de Hazelaar. Super efficiënt weer.
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IN HET SPOTLICHT

Ik ben: Rens van der Iest

Ik zit op (school): ICK De Wissel 

Ik heb een hekel aan het schoolvak: blitz

Ik vind (eten) het lekkerst: zelfgemaakte pizza

Ik drink het liefst: cola

Ik luister graag naar (muziek): Nederlandstalige muziek

Ik kijk graag naar (TV): voetbal

Ik heb als hobby: voetballen en gamen

Ik koop het liefst van mijn zakgeld: voetbalkleding

Ik voetbal in het team: JO13-1

Ik kan goed: hard schieten

Ik vind de beste sportman: Mbappé

Ik vind van SDZZ: een leuke club 

Ik hoop dat S.D.Z.Z.: kampioen wordt 
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Het was allang onrustig op de app van Kaartclub SDZZ. Meer dan anders. 
Geen vragen van: wanneer was er ook al weer kaarten? Vragen die Ria altijd 
direct beantwoorden zal. Krijg je ook nog eens wat mee als je in de app zit 
zonder dat je erom hoeft te vragen dat heeft een ander al voor je gedaan. 
Hoe fijn is dat!

 
22 november was de melding van Ria op de app: Bij genoeg deelname voor 
de Kaartmarathon op 21 januari 2023…. Aanvang 14.00 uur.  De kosten zijn 
20 euro inclusief bij inschrijving te voldoen. Vrijdag liggen de formulieren 
klaar en opgave kan tot 7 januari. Mientje, Lea, Lucy, Carla en Theo Meijer 
reageerden per ommegaande. Marian gaf aan dat eerst 9 december de for-
mulieren klaar zouden liggen. Frank Verwoerd kon niet, mooi want hij wint 
vaak, omdat ie een verjaardagsfeest had van iemand die 65 jaar werd. Ook 
leuk!

De aanmeldingen voor de kaartmarathon stroomden binnen: Liz, Jan Sloot, 
Ans, Riet, Henni, Henk Kats, Linda, Peter Oteman, Henk, Patrick, Bennie, 
Antoinette en nog veel meer. Tja dan zijn er altijd mensen die ter elfder 
ure aankomen kakken om nog mee te doen. Maar eerlijk is eerlijk Ria heeft 
het allemaal top geregeld met de inschrijvingen. Lucy schoot Ria te hulp 
en meldde: Ik heb nog 2 kaarters voor de 21ste. Lambert en Wil ten Velde. 
Geen stilzitter dus bij de kaartmarathon, niet bij het Jokeren en niet bij het 
klaverjassen. Hoe fijn is dat dat is gelukt! Op het laatste nippertje nog een 
aanmelding van 4 personen.

 
Na nog wat geharrewar op de app van kaartclub SDZZ. Zoals Warning! Zorg 
dat je uitgerust bent voor het klaverjassen. Ik kom voor de prijzen! U toch 
ook? Win je niet. Niet treuren. Gezellig wordt het sowieso. De reacties waren 
niet mis: van ik blijf wel thuis. Fijn dat jullie je al aan het voorbereiden zijn. 
Henk beetje vertrouwen in jezelf en je partner aub. Beetje tegengas maakt 
het toch leuker. Grote mond moet altijd vooraf. Kan daarna mooi te laat zijn 
voor een ieder.

 

Zeer geslaagde 
kaartmarathon bij SDZZ
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Na een laatste mededeling van Marian dat Vitens de boel heeft open ge-
graven en je even uit moet kijken met de toegang tot SDZZ was het zover. 
Kantine open vanaf 13.15. Dr’an dus. Tja natuurlijk weer commentaar op de 
app van de kaartclub en wat flauwe opmerkingen zoals: Zo nu effe de tas 
inpakken en niet vergeten voor de prijzen. Die de reactie uitlokte: De poedel 
kan in de binnenzak van de jas. Lekker dan we waren nog niet eens begon-
nen met het kaarten.

Niet geweest echt jammer. De kantine was bomvol met velen die wilde win-
nen. Ze hingen met de benen naar buuten. Vier keer 12 spellen klaverjassen 
voor de pauze. Daarin genoten van een fantastisch buffet. Top! Na de pauze 
nog  drie keer 12 keer 12 spellen klaverjassen. Zo te horen ging het bij het 
Jokeren ook Crescendo. Marian nam de prijsuitreiking voor haar rekening. 
Veelvuldig groot applaus en vele, vele prijzen. Als toefje op de taart ging Pe-
ter Oteman nog de strijd aan met de gebroeders Meijer. 2 keer twaalf spel-
letjes klaverjassen en laat ie nu nog winnen ook!
 

Al met al een heel erg geslaagde gezellige kaartmarathon. Groot applaus 
voor de organisatoren: Marian, Bennie en Ria. Eenmaal thuisgekomen zag ik 
dat er eind kwam aan de bedankjes op de app van Kaartclub SDZZ. Dat was 
helemaal terecht en dik verdient.

Tja als u nu denkt: ik had erbij moeten zijn want dat was echt een verwen 
momentje voor mezelf. Tja ……………… dan had u gelijk! Niet treuren en O ja, 
voordat ik het vergeet. De data voor het kaarten 2023 (klaverjassen en 
jokeren) voor de zomer zijn: 3 en 17 februari, 3 en 17 maart, 7 en 28 april, 
12 en 26 mei. Verwen uzelf en kom eens meedoen!
 

Groetjes en wellicht tot ziens op de kaartavond(en). 

Jan de Nooij
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Herinneringen aan 
Dolf Erkelens sr.

Maar ook buiten het voetbal- en trainingsveld was Dolf actief bij zijn cluppie. Jaren-
lang heeft Dolf als jeugdpenningmeester deel uitgemaakt van de jeugdcommissie. Ook 
heeft Dolf nog een tijdje als hoofdpenningmeester zitting gehad in het hoofdbestuur. 

Toen zijn kleinzonen werden geboren en gingen voetballen bij zijn SDZZ was Dolf hier 
helemaal in zijn nopjes. Menig wedstijden is hij als trotse opa bij wedstrijden van 
Stan en Niek wezen kijken.

Dolf was ook jarenlang een vaste supporter van het eerste elftal. Eerst ging hij al-
leen de thuiswedstrijden kijken, maar na een tijdje sloeg hij de uitwedstrijden ook 
niet meer over. Hij besmette zijn maatje Ed Menting en Ed’s vrouw Marian ook met dit 
Virus. Dit drietal mag in die periode gerust de harde kern van SDZZ worden genoemd. 
Niet dat zij gewelddadig waren, maar van de zijlijn moedigden zij wel de SDZZ-boys 
hartstochtelijk aan. En wanneer er scheidsrechtelijke dwalingen waren, schroomden zij 
niet om dit te kenbaar te maken. 

Ondanks dat Dolf al geruime tijd ziek was en het ook al een enige tijd bekend dat be-
handeling helaas niet meer mogelijk was, valt het bericht van Dolf’s overlijden behoor-
lijk koud op je dak. We moeten afscheid nemen van een volbloed markante SDZZ-er. 

Dolf jr., Lisa, Leah, Ronald, Mirjam, Stan, Niek, Vik en Sam veel sterkte met het ver-
werken van het verlies van jullie (schoon)vader en trotse opa.

Dolf, bedankt voor het vele werk dat jij voor SDZZ hebt verricht. Dolf Rust zacht!  

Namens de SDZZ-familie,
Ruud van Vuure

* Doetinchem, 29 juli 1946 † Zevenaar, 19 februari 2023

Leah & Ronald, Stan, Niek
Mirjam
Dolf & Lisa, Vik, Sam

Dolf is overgebracht naar Uitvaartcentrum de Liemers / ‘de Wingerd’ aan de 
Babberichseweg 4 in Zevenaar, waar u op vrijdag 24 februari tussen 19.00 en 
20.00 uur afscheid van hem kunt nemen.

Het afscheid vindt zaterdag 25 februari in besloten kring plaats.

Correspondentieadres: 
Leah Erkelens
Spinet 13
6904 PD  Zevenaar

Ludolf Albrecht Erkelens

Dolf
weduwnaar van Willie Erkelens  - Bakker

Onze tijd staat even stil. 
Dankzij zijn sterke hart, dat bleef kloppen voor zijn gezin, 

hebben wij samen nog mooie extra maanden gehad.
In zijn slaap is toch nog onverwacht overleden 

onze vader, schoonvader en lieve opa 

In plaats van bloemen graag een gift aan 
KiKa (Stichting Kinderen Kankervrij) en KWF Kankerbestrijding. 

Een collectebus is ter plaatse aanwezig.

Soms 
zou je weer willen 
dat gisteren
nooit voorbij
zou gaan.

Omdat vandaag
alles weer zo anders is. 

Dolf kwam voor het eerst in contact met SDZZ 
toen zijn zoon, Dolf jr., na een voetbalinstuif lid 
werd van SDZZ. Nadat Dolf zaterdags geregeld 
als belangstellende vader bij de wedstrijden van 
zijn zoon langs de lijn werd gesignaleerd, was 
het Geert Beijkirch die Dolf wist te strikken als 
jeugdleider. Vanaf dat moment stroomde er bij 
Dolf groenwit bloed door de aderen. Dolf is ja-
renlang jeugdleider/trainer geweest. Meestal 
met zijn vaste maatje Ed Menting. Ook heb-
ben Dolf en Ed vele jaren de Toekomstpupillen 
getraind. Dit vond hij schitterend om te doen. 
Wanneer hij hierover sprak begonnen zijn ogen 
te twinkelen.

Deze week bereikte ons het trieste bericht dat Dolf Erkelens sr. 
op zondag 19 februari 2023 op 76-jarige leeftijd is overleden. 
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Marian Kelderman vroeg mij laatst of ik iets voor het clubbad wilde schrijven over 
wat de onderhoudscommissie doet. Ik weet nu nog niet of het een lang verhaal 
wordt. Meestal wel, als ik eenmaal begin te praten. Zal wel in mij zitten. Op mijn 
werk zeiden ze ook wel eens: Joop, graag kort!

Laat ik ons eerst maar eens voorstellen: 

Heel af en toe, bij veel afmeldingen, gaat Hans Terwisscha (op vrijdag, wel van te 
voren melden) ons helpen.
Sinds kort hebben we een contactpersoon, die fungeert tussen bestuur en 
de onderhoudscommissie. Het is Siard de Meijer.

Wat doen wij nou de hele week? Dat wilde men weten.
De meest voorliggende dag is de vrijdag. Dan worden alle kleedkamers (7 stuks) 
plus de scheidsrechters-kleedkamers en de toegang van beneden naar boven erbij.
Het schoonmaken gebeurt door Alex, Henk H., Henk v. H. en Joop.

Eerst aanvegen van de kleedkamers, opruimen eventueel achtergebleven kleding, 
legen van vuilnisbakken en nieuwe zakken erin. Hierbij moeten we de plastic drink-
flesjes eruit halen en dat is een smerig werkje. Dan glibberen we met onze handen 
langs restanten mayonaise en niet leeg gedronken koffiebekertjes! Bah!
Dan halen we de putjes eruit met een speciale haak en besproeien de vloer met 
dikke bleek. Daarna wordt de slang van de haspel aangesloten op de kraan en de 
open berging en gaat Henk v. H. de vloer onder druk bespuiten. Daarna worden 
door de overigen geboend en schoon- en drooggetrokken. De vuilnisbakken zijn in-
middels voorzien van schone vuilniszakken. Bij het schoonmaken worden de toilet-
ten ook niet vergeten. Zelfde behandeling als de kleedkamers.

Een stukje over de 
onderhoudscommissie

Alex Dercksen
Bennie Janssen
Henk Hendriks

Henk van Halteren 
Joop van der Ent
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Twee keer per jaar krijgen de kleedkamers en toiletten een speciale behandeling 
om zogenaamd huidvet te verwijderen. Dat is een enorme klus want hierbij wordt 
de hoge druk spuit gebruikt. Het spul wat we met boeners op de tegels aanbrengen 
moet ongeveer een half uur inwerken. Daarna spuit men de viezigheid van de mu-
ren.

Terug naar dagelijkse werkjes. Bennie Janssen houdt zich bezig met het sportpark, 
met name de randen er omheen. Hij gebruikt daar een kantensnijder voor maar 
doet het vaak ook met gewoon handgereedschap. Halve dag voor een lengte veld! 
Bennie doet ook andere hand- en spandiensten, zoals het voor kerst versieren van 
de kantine (met Ans Kamerman). Maar ook heeft hij mij geholpen met het isole-
ren van de verwarmingsbuizen op de zolder boven de kantine. En dat zonder ook 
maar een keer door het plafond te zijn gezakt!

Maandagochtend zijn Alex en ik er bijna altijd. Eerst even een kopje koffie drinken 
en vernemen wat er in de afgelopen dagen kapot is gegaan of naar gekeken moet 
worden.

Soms is er klusje aangevraagd, wordt er door ons wat gemopperd maar uiteinde-
lijk gaat de klus geklaard worden. Vaak doen we dingen uit ons zelf omdat we vast 
hebben gesteld dat het zo niet meer langer kan. Hierbij gaan we er van uit dat de 
klus niets mag kosten, dus hebben we op de vereniging nog wat liggen en/of even-
tueel thuis in ons eigen winkeltje. Zo noemen Alex en ik dat vaak. Wij gooien niets 
weg. Kan altijd nog gebruikt worden. En mocht het onverhoopt wat gaan kosten, 
dan nemen we eerst contact op met onze contactpersoon.

Een voorbeeld daarvan?  
Het is al weer even geleden maar wij stoorden ons aan de deur achter de bar maar 
met name wat daar achter zit. De kelder achter de bar. Op de toegangsdeur was 
een rubber klembord gelijmd waarop de te spelen seniorenwedstrijden zouden 
moeten worden aangegeven alsmede de prijzen van de meest voorkomende pro-
ducten (drinken, snoep e.d.) Nu werd dat geheel al jaren niet meer bijgehouden. 
Daarbij … er zaten twee grote gaten in die deur! Die heb ik met speciaal spul ge-
dicht en nog eens en nog eens. Geschuurd, grondverf en daarna mooi afgelakt! 
Tevens de deur naar de bestuurskamer geschuurd en geschilderd.

Toen hebben we een verlaagd plafond in die kelder (zichtzijde achter bar) aange-
bracht en het deel rondom de trap gewit. Alex had een speciale voorziening voor 
mij gemaakt zodat ik tijdens het witten niet naar beneden zou vallen.
Doordat we dit een geslaagd project vonden, hebben we het plan opgevat om de 
zogenaamde elektrische ruimte in een hok bij de grote keuken ook het plafond te 
vernieuwen. In deze ruimte waren een nieuwe boiler en een nieuwe cv-ketel ge-
plaatst en iedere vernieuwing heeft weer nieuwe en grotere gaten in het plafond 
tot gevolg. Vreselijk moeilijk om ook maar iets achter die boiler tegen het plafond 
(boven je macht) te doen. Maar het is gelukt.
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Na ook dit project klaar was, was het schoonmaakhok aan de beurt. Ook hier een 
verlaagd plafond in gemaakt. Ondertussen hadden we de kleine, voormalige keuken 
(wie weet dit nog?) ook aangepakt. Plafond gewit, muren gewit. Een speciale balk 
op de vloer aangebracht zodat lege kratten bier niet meer tegen de muur konden 
worden gezet. De hoek van de kleine keuken en de grote keuken, waar vaak met 
kratten bier tegenaan werd gestoten is verstevigd met een aluminium hoekprofiel.

Restte nog: een contactdoos (die van de frisdrank koeling komt) moet vernieuwd en 
vastgemaakt worden. Hangt los. Tino zei dat hij dat wel zou doen. Maar we zijn nu 
een jaar verder. De led-tl in die ruimte ging soms niet aan. Dan weer wel, dan weer 
niet. Ik heb dat laatst opgelost door de stroomdraad goed in de tuimelschakelaar te 
doen (zat los). Zo moeilijk is dat dus niet.

Het verhaal van wateroverlast in beide kelders is vervelend. Schijnbaar wilde ie-
mand i.h.k.v. we zijn een omnivereniging, kracht bijzetten door twee overdekte 
zwembaden te beginnen!
Ha Ha, dat was heel erg. Twee van onze voormalige bestuursleden hadden n.l. 
besloten dat alle niet gebruikte kantinestoelen en een aantal bruine kantinestoelen 
van de periode daarvoor in de voorkelder moesten worden geplaatst. Je kan nagaan 
wat dat tot gevolg had: het binnenlopende water van Vitens had inmiddels de pla-
fonds van beide kelders bereikt.

Paniek, paniek! De bruine stoelen hebben we inmiddels weggegooid. Zowel hout als 
metaal aangetast. De overige kantinestoelen, tja … die staan er nog, metaal begint 
hier en daar te roesten en de houten zittingen zijn door vocht aangetast. Binnen-
kort gaan we proberen die schoon te maken maar of dat lukt? Afwachten.
Om meer ventilatie in de voorkelder te krijgen hebben we twee grote roosters in de 
deur gemaakt. Alex heeft ook extra fijnmazige roosters aangebracht in beide kel-
ders zodat het ventileren van beide kanten kan plaatsvinden.

Waar ik nou mee zit? Dat is dat we hierbij hebben gewerkt aan gevolgschade. Maar 
de oorzaak kwam van buiten (Doesburgseweg) en kan iedere keer weer gebeuren.
Ik heb de watersnood in 1953 van dichtbij meegemaakt (woonde toen in stuk on-
dergelopen Dordrecht) en nu een kleine watersnood in 2022!

Rondom die wateroverlast speelde ook dat er nieuwe raamkozijnen in het voorhuis 
zijn geplaatst. Kunststof  raamkozijnen en dubbel glas. Tijdens die werkzaamheden 
was Wim Kamerman elke dag aanwezig om Remco Bodde te assisteren. Ik mocht 
de binnenkanten van de aftimmering behandelen met kit, grondverf en aflakverf. 
Alle raamkozijnen zijn gedaan ook in de wedstrijdbesprekingsruimte. Heb ik ook 
meteen de plafondbalken de fraaiere donkergroene aflakverf gegeven. Was niet om 
gevraagd maar ik had nog verf.
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In de periode daarvoor hebben Alex en ik meer dan 20 plafondplaten in de kan-
tine vervangen. Waarom dat nodig was? Tja, bij de isolatieklus op zolder boven de 
kantine is men een aantal keer door zo’n plafondplaat gestoten/gezakt. Kan ge-
beuren natuurlijk maar herstel kostte het een en ander. We hadden de beschikking 
gekregen over een steiger (dank je Henk H.), een spijkerpistool , tacker(dank je 
Pepijn) en een compressor (dank je Alex).
Na een week bleek dat de benodigde plafondplaten twee keer zo duur waren ge-
worden (dank je Praxis …)!!!

Voeg daarbij ook tussendoor komende problemen zoals het slot van het ballenhok. 
Daar gaat tijd en voorbereiding in zitten. Gekozen voor een ludieke oplossing 
(zelfde cilinder als in toegangshek laten maken) Idee: (dank je Damon).

De deur zal in het voorjaar geschuurd en geschilderd worden.  

Wat staat te wachten?
Allereerst het opnieuw stellen van de grote zeecontainer, die aan het verzakken is.
Daarnaast willen we eigenlijk een kleine zeecontainer om grasmaaier, bladblazer, 
kantenmaaier enz. maar zeker ook brandstof in op te slaan. Wie helpt ons aan die 
behuizing?

Het is mij dus niet gelukt om een kort verhaal te maken. 
Wij doen ook best wel veel, dus graag respect!

Groetjes,
Joop!

Joop van der Ent



S.D.Z.Z. JO17-1 
OP AVONTUUR NAAR DE 
4E KLASSE….3E KLASSE….

2E KLASSE….

Op 2 juli was de jaarafsluiting seizoen 2021/2022 voor de JO16-1. Er werd af-
scheid genomen van 3 spelers. Tim ging zich volop storten op turnen op niveau, 
Luuk zocht de uitdaging op divisie-niveau bij SML en Kian stopte met voetbal. Met 
Kian stopte ook zijn vader Elvin nadat hij 2 seizoenen als trainer zijn ziel en zalig-
heid in deze ploeg had gestopt. 

De rest van de groep ging door als JO17-1 naar het nieuwe seizoen. Mohamed Ab-
dulkedir keerde terug na afwezigheid van 2 jaar waardoor de groep uit 11 spelers 
bestond. Naast Maarten werd de staf uitgebreid met Ewald als trainer en Marcel 
als assistent-scheidsrechter. Door de kleine spelersgroep en het lastig inschatten 
waar de grenzen van deze groep zouden liggen werd besloten te beginnen in de 
4e klasse. We hoopten hier toch wel bovenin mee te kunnen draaien. 

Aan de trainers Maarten en Ewald de taak om met de spelers Ryan, Deacon, 
Ishan, Joa, Jort, Wessel, Niels, Justin, HugoJulian en de 2 Mo’s deze verwachtin-
gen waar te maken.

Na 3 weken hard trainen brak op 3 september de eerste competitiedag aan, thuis 
tegen Doetinchem JO17-1. De eerste test om te zien welk niveau deze groep aan-
kon. Gelukkig waren een drietal JO16 spelers zo flexibel om na hun wedstrijd bij 
ons aan te sluiten waardoor we voldoende spelers hadden…..  We waren de betere 
ploeg en kwamen 1-0 voor. We kregen 2 ongelukkige doelpunten tegen waardoor 
Doetinchem de stand omboog naar 1-2.. Helaas moesten we wedstrijd vlak voor 
rust afbreken door een ernstige knieblessure van de spits van Doetinchem. De 
daaropvolgende wedstrijden slaagden we glansrijk voor onze examens en wonnen 
we tegen Kilder (5-1) en FC Bergh (7-1). Hierna werd de groep aangevuld met 
Niluxsan en Baran waardoor we op 13 spelers kwamen. Vervolgens werden Loil 
(2-1) en Montferland (20-1!?!) aan de kant gezet. Het restant van de wedstijd 
tegen Doetinchem werd nog uitgespeeld en ook daar wisten we alsnog een 3-2 
overwinning binnen te slepen. Oftewel ongeslagen als 1e geëindigd!!! 

Deze 1e competitie wordt tevens gezien als bekercompetitie dus de eerste prijzen 
waren binnen….. kampioen van de 4e klasse, gekwalificeerd voor het grote beker-
toernooi en promotie naar de 3e klasse!! Boven verwachting maar geheel terecht. 
Door goed te trainen maakt de groep immers steeds meer stapjes vooruit en laat 
zien dat er rek in deze groep zit.
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Dus vol goede moed begonnen we op 29 oktober aan het avontuur in de 3e 
klasse met als doel lekker mee te draaien. Na een goede overwinning op vv 
Dieren (8-0) volgde een spannende wedstrijd tegen titelkandidaat DVC. Deze 
pot werd met 2-3 verloren. Niet geheel onterecht maar een puntje hadden we 
toch wel verdiend. We lieten ons niet van de wijs brengen en gingen door met 
verbeteren en hard werken. De 4 wedstrijden hierna werden dan ook gewon-
nen. Door puntverlies van DVC en DZC stonden we 1 wedstrijd voor het einde 
van de competitie plotseling bovenaan en speelden de laatste wedstrijd tegen 
de nummer 2 DZC waar we 2 punten op voorstonden. Een echte kampioens-
wedstrijd dus…. Na een 2-0 voorsprong werd ons spel slordiger. We gingen 
mee in de lange ballen tactiek van DZC en vergaten te blijven voetballen. We 
hadden het even moeilijk en stonden onder druk, maar na de 3-1 was de weer-
stand van DZC gebroken. De wedstrijd werd met 4-1 gewonnen…… KAMPIOEN 
in de 3e klasse en promotie naar de 2e klasse. Wat een fantastische prestatie 
van de groep enthousiastelingen. 

In de 2e klasse verwachten we het lastig te krijgen maar ja, dachten we dat in 
de 3e klasse ook niet? Dus we gaan weer voor “lekker meedraaien” en dan zien 
we wel waar het schip strandt. Tot dusver doen deze gasten het super goed en 
laten met enige regelmaat erg leuk voetbal zien. Kom komende weken gerust 
eens kijken en ons aanmoedigen! Entree is gratis ;)

Ewald Kelderman
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De pupil van de week is deze keer 

Mike Salemink

Hij is 10 jaar en zit in groep 7 op de sportba-
sisschool het Startblok in Westervoort, waar hij 
vooral taal en rekenen leuk vindt. Hij heeft 1 
grote broer: Luuk.

Zijn favoriete voetbalclub is Vitesse, maar zijn 
favoriete voetballer, Lionel Messi, speelt helaas 
ergens anders.

Zelf voetbalt Mike bij SDZZ in de JO-12, wis-
selend als spits of middenvelder. Hij is befaamd 
om zijn geweldige passes.

Hij droomt er dan ook van om (prof)voetballer 
te worden. Met trainers als Ewald, Ton en Mi-
chael komt dat vast wel goed.

Als Mike niet voetbalt is hij graag aan het ga-
men of kijkt hij op TV naar ‘Brugklas’ onder het 
genot van een pizza.

31-10-2021  
SDZZ 1 – SV GELDERS EILAND 1

De pupil van de week is deze keer 

Jaylin Coenraads.

Zij is 8 jaar en zit in groep 5 van Het Kofschip in 
Zevenaar.

Jaylin is erg goed in rekenen en hoopt later, net 
als haar vader, ICT Manager te worden.

Ze heeft al twee broers, maar binnenkort ook 
een klein zusje erbij want er zit een meisje bij 
mamma in de buik.

Momenteel speelt Jaylin bij de JO10-1 waar ze 
training krijgt van Tristen en Mahmut. In het veld 
kan ze op meerdere posities uit de voeten, is ze 
creatief en kan goed schieten.

Haar grote voorbeeld is Lionel Messi en haar fa-
voriete Nederlandse club is Ajax.

Naast voetbal vind ze ook turnen en kickboksen 
erg leuk om te doen.

En is ze niet aan het sporten of leren? Dan kijkt 
ze graag naar De Boss Baby op TV.

Bij zoveel activiteit is goed eten belangrijk, maar 
als ze lekker wil genieten gaat Jaylin graag naar 
de McDonalds.

20-02-2022 
SDZZ 1 – EDS 1
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03-04-2022
  SDZZ 1 – SVGG 1

De pupil van de week is deze keer Joey Otten.

Joey is 11 jaar en zit in groep 7 van Het Kofschip 
in Zevenaar en speelt bij SDZZ dit seizoen in de 
JO12-1 waar hij getraind wordt door Ton, Ewald 
en zijn vader Jan.

Hij is een verdediger die echt zijn mannetje staat 
achterin, maar ook over een goede dribbel- en 
schiettechniek beschikt. En zijn echte specialiteit: 
de sliding! Daarmee houdt hij menig aanvaller 
van scoren.

Zijn favoriete voetballers zijn niet de minste: 
Mbappe, Messi en Neymar Jr. En binnen de Ne-
derlandse competitie vindt hij Ajax het beste.

Leren op school is leuk, maar zijn lievelingsvak is 
Gym. Hij wil later politieagent worden, dus daar 
komt een goede conditie goed van pas.

Joey heeft thuis nog een zus en broer, Naomi en 
Wesley, en eet hij graag aardappelpuree, spinazie 
en vissticks (maar patat of pizza laat hij ook niet 
staan).

Naast voetbal kijken vermaakt hij zich met ga-
men en Nickelodeon kijken.

24-04-2022
SDZZ 1 – DIERENSE BOYS 1

De pupil van de week is deze keer 

Niek Vreeken.

Niek is 11 jaar en speelt in de JO12-1 van SDZZ. 
Hij speelt linksbuiten en kan goed scoren. En dat 
zeggen zijn trainers Jan, Ton en Ewald ook. 17 
doelpunten heeft Niek al gemaakt dit seizoen!

Zijn droom is dan ook om profvoetballer te wor-
den. Bij zijn favoriete club Vitesse, of misschien 
wel net zo groot worden als zijn voorbeelden Ro-
naldo, Messi en Mbappé.

Het is nog even wachten, maar volgend seizoen 
wordt het voetballen op het grote veld. Net als 
zijn oudere broer Stan.

Maar eerst nog maar even naar school, groep 7 
van IKC De Wissel. Daar zijn de leukste vakken 
taal en gym. Verder vermaakt Niek zich graag 
met gamen en buiten spelen of lekker televisie 
kijken naar ‘Wie is de mol?’ en ‘De alleskunner’.
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De pupil van de week is deze keer 

Joris Eleveld.

Joris speelt als middenvelder in de JO12 van 
SDZZ (samen met zijn oudere broer Ryan) waar 
hij getraind wordt door Ton, Ewald en Jan. Als 
een echte powerhouse op het middenveld met 
een goede dribbel, maar ook defensief heel sterk.

Hij is groot fan van PSV (alleen jammer dat zijn 
grote idool Ronaldo daar niet speelt), en droomt 
dan ook van een prof-carrière in Eindhoven.

Goed eten is belangrijk als je topsporter wil wor-
den, maar van heerlijke poffertjes kan Ryan ook 
echt genieten.

Groep 7 op de IKC De Tamboerijn is bijna afge-
rond met goede cijfers voor gym en geschiede-
nis. En buiten school is het natuurlijk voetballen, 
maar ook dollen met de honden, lekker gamen 
op Fortnite of ontspannen met De Alleskunner op 
TV.

01-05-2022
SDZZ 1 – DEN DAM 1

De pupil van de week is deze keer Miraç Sahin.

Miraç is aanvallende middenvelder in de JO12 van 
SDZZ aan de linkerzijde van het speelveld.

En met zijn grote inzet en wilskracht wint hij ook 
menig duel. Een speler die de tegenstander dus 
angst aanjaagt. Zijn droom is, zoals menig jongen 
van zijn leeftijd, om profvoetballer te worden. 

Zijn idolen Ronaldo, Ronaldinho en Mpabbé ach-
terna.

Maar gescout worden door zijn favoriete club Ajax 
zou ook al heel mooi zijn.

Op de Sterrenschool in Zevenaar vindt hij gym het 
leukste vak. Dus ook daar is hij druk met sport.

Thuis heeft Miraç nog een oudere en een jongere 
zus.

Zijn grootste hobby is gamen en het liefst eet hij 
sucuk (Turkse gekruide worst) of kipnuggets.

15-05-2022 
SDZZ 1 – RKPSC 1
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02-10-2022
 SDZZ 1 – SHE 1

De pupil van de week is deze keer 

Mithatrauf Kilinç.

Mithatrauf is spits in de JO11-1 van SDZZ.

Scoren voor SDZZ is zijn hoofddoel, maar hij 
deelt ook graag links en rechts panna’s uit. 
Een echte trukendoos zegt zijn trainer (en 
vader) Mahmut. En Tristen (zijn andere trai-
ner) beaamt dat ook.

Profvoetballer worden, net als zijn idool Ro-
naldo, is dan ook zijn droom. Net als zijn 
idool Ronaldo. Maar totdat de scouts van zijn 
favoriete club Ajax hem komen oppikken zet 
hij zich volledig in voor SDZZ.

Helaas bestaat het leven niet alleen uit voet-
ballen. Er moet ook naar school gegaan wor-
den. In groep 7 van IKC De Carroussel blinkt 
hij uit in rekenen en gym.

Mithatrauf heeft thuis nog twee zusjes, is 
gek van auto’s (en kijkt dan ook graag naar 
Topgear) en is dol op pizza.

16-10-2022 
SDZZ 1 – DEN DAM 1
De pupil van de week is deze keer 

JesseMartyn Feenstra.

JesseMartyn speelt bij de JO11-1 van 
SDZZ.

In dat team, dat onder leiding staat van 
Mahmut en Tristen, heeft hij zijn plek in 
de verdediging. Een taak waarbij hij me-
nig aanvaller van de tegenstander weet te 
frustreren.

Zijn favoriete (Nederlandse) club is Feyen-
oord en Messi is wat hem betreft de beste 
speler.

In groep 7 van IKC De Wissel blinkt Jes-
seMartyn uit in rekenen. Zijn doel is om te 
gaan studeren en dan als dierenarts aan 
de slag te gaan.

Thuis, waar hij ook nog 1 zus en 3 broers 
heeft, is hij graag bezig met gamen en op 
TV is ‘Wie is de mol?’ zijn lievelingspro-
gramma.

Lekkerste eten? Een heerlijk luchtige, 
goudgele omelet.
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SDZZ WEBSHOP
BESTEL HIER SDZZ MERCHANDISE
EN STEUN JE CLUB!

www.webshop-sdzz.nl

- DIVERSE FOTO’S  
- SDZZ MUTS  
- SDZZ BIERGLAZEN 
- SDZZ PARAPLU
- VOETBALLEN 

De pupil van de week is deze keer 

Kelvin Vo.

Kelvin is de sluitpost van de JO11-1 van SDZZ.

Met zijn katachtige reflexen weet hij menig schot 
op goal onschadelijk te maken.

Maar ook kan hij goed scoren, dus mocht het 
nodig zijn, dan kunnen zijn trainers Mahmut en 
Tristen hem ook voor in het veld zetten!

In groep 7 van De Tamboerijn volgt hij het liefst 
het vak geschiedenis.

Thuis voor de TV hangen is niet zijn ding. Na een 
lekker bordje pasta gewoon even voetballen, of 
andere sporten die hij leuk vindt: rugby en bas-
ketbal.

Zijn droom voor later: profvoetballer worden. Bij 
zijn favoriete club Vitesse of misschien wel als 
opvolger van zijn idool Son bij Tottenham Hot-
spur.

06-11-2022
 SDZZ 1 – AJAX B. 1

De pupil van de week is deze keer 

Isis van den Wildenberg.

Ook Isis is afkomstig uit de JO11-1 van SDZZ 
met Tristen en Mahmut als trainer.

Als ‘laatste vrouw’ in het team heeft ze de 
verantwoordelijkheid om de tegenstander bij 
de goal weg te houden, en dat kan ze goed.

Het voetbaltalent zit in de familie. Pappa John 
Paul en broer Cas spelen ook bij SDZZ.

De beste club in Nederland is wat Isis betreft 
Ajax en de beste speler komt daar ook van-
daan: Dušan Tadić.

Isis zit nog in groep 7 van De Bem, maar 
weet al wel dat ze later politievrouw wil wor-
den. Daar heb je ook goede conditie en be-
hendigheid voor nodig, dus is gym haar favo-
riete vak.

In haar vrije tijd is ze graag bezig met knut-
selen en tekenen (dus een creatief beroep is 
ook nog niet uitgesloten 😊) en kijkt ze graag
naar ‘Wie is de mol?’.

05-12-2022  
SDZZ 1 – RKPSC 1
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SDZZ WEBSHOP
BESTEL HIER SDZZ MERCHANDISE
EN STEUN JE CLUB!

www.webshop-sdzz.nl

- DIVERSE FOTO’S  
- SDZZ MUTS  
- SDZZ BIERGLAZEN 
- SDZZ PARAPLU
- VOETBALLEN 
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PROFIEL VAN EEN S.D.Z.Z.-ER

Naam:   Jan Otten

Geboortedatum:  01-02-1966

Opleiding:  LTS 

Hoe lang woon je al in Zevenaar? 17 jaar

Relatie/kinderen: getrouwd met Joyce

    3 kids; Wesley, Naomi en Joey

Hoelang ben je al bij S.D.Z.Z.: 1 jaar 

Welk team bij S.D.Z.Z.: JO13

Welke positie: coach/trainer 

Omschrijf jezelf in enkele woorden:  gedreven, eigenwijs, loyaal 

Sterke punten: gedreven

Zwakke punten: ongeduldig 

Waar kun je je druk om maken: achterstand voetbal, onrecht

Bewondering voor: mijn vrouw 

Favoriete club in Nederland: Ajax 

Favoriete sportman/vrouw: Cruyff

Favoriete tenue: Ajax thuis 

Andere sporten/hobby’s: - 

Favoriet eten: gebakken aardappelen, witlofschotel en alle soor-
ten vlees 

Huisdieren: 2 honden, papegaai, 3 vissen 

Muziek: Nederlandstalig, Michael Jackson, Elvis, 70’s en 80’s 

TV-programma: Discovery 

Favoriete vakantieplek: Spanje

Wat zou je doen als je 3 miljoen won: emigreren naar de zon
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Verdeeld over 2 zaterdagen werden er in totaal 5 wedstrijden gespeeld. 

De eerste speelronde was in zaal Lentemorgen en daar werd alles gewonnen, ook 
DCS won deze zaterdag alles dus we wisten dat we de tweede ronde sws van DCS 

moesten winnen om kampioen te worden. 

De tweede ronde was in de Muizenberg in Didam en onze tegenstanders die dag 
waren OBW en DCS. We mochten tegen DCS beginnen en kwamen al vrij snel op 

een 1-0 voorsprong maar in de laatste minuten maakte DCS de 1-1 en dit was ook 
de eindstand. 

DCS moest na ons tegen DVC en dat eindigde ook in een gelijkspel en hierdoor wa-
ren wij bij winst op OBW kampioen. 

OBW hield lang stand maar uiteindelijk viel de 1-0 voor SDZZ 
en daarna de 2-0, SDZZ KAMPIOEN.

Damon Beykirch

ONZE JO7 IS 
KAMPIOEN GEWORDEN 

VAN HUN ZAALCOMPEITIE



Het maak
t niet hoe

veel punte
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gepakt he
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Bestel ze 
 nu bij Dir

k, Vincent,
 of aan d

e bar.
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